
Astra

Представленная здесь информация основана на наших текущих знаниях и опыте. Информация просто 
описывает свойства наших продуктов, но не подразумевает никаких гарантий их свойств в юридическом 
смысле. Перед применением мы рекомендуем протестировать наши продукты на предмет их применимости 
в рамках предполагаемых вами целей. В отношении любых упомянутых здесь продуктов или информации не 
дается никаких гарантий, явных или подразумеваемых, включая гарантии товарной пригодности для 
определенной цели, а также того, что эти продукты, данные или информация могут быть использованы 
третьими лицами без нарушения прав интеллектуальной собственности. Мы оставляем за собой право 
вносить любые изменения в соответствии с техническим прогрессом или дальнейшими разработками.
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ASTRA  DISP 6606

Dispersant

ASTRA DISP 6606 is a macromolecular dispersant with pigment affinity groups. It has good 
wetting and high dispersing ability. It is particularly suitable for water-borne systems. ASTRA 
DISP 6606 is suitable for the dispersion of various organic pigments and carbon black.

ASTRA DISP 6606 is applicable for different water-borne systems.


The recommended dosage of the additive is around 20 - 50% upon organic pigments, 30 - 100% upon 
carbon black. It varies according to the application and system type.

�� ASTRA DISP 6606 is suitable for resin free water-borne pigment pastes. It could reduce the 
viscosity significantly.�

�� ASTRA DISP 6606 has excellent wetting ability, it could improve the color strength of the pigment.

25kg metal pail.

Physical and Chemical properties
Ingredient: 

Appearance:

Active part:

Solvent:

       Block copolymer with pigment affinity groups

         Light yellow viscous liquid

       50%

 Water


